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PROTOKÓŁ NR 127/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 22 lipca 2021 r. 

W dniu 22 lipca 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CXXVII 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXVII posiedzenie Zarządu. 

Następnie Starosta przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) Spotkanie z dyrektorem MDK w Trzciance w sprawie aktualnej sytuacji finansowej jednostki, 

2) Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

3) Podjęcie uchwał w sprawie przedłużenia powierzenia stanowisk dyrektorów: Zespołu Szkół 
w Trzciance oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach (2 uchwały), 

4) Prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału 
łączonego. 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) Wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich Rodzin 
i Przyjaciół o możliwość wynajmu sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. 
i obniżenia opłat z tego tytułu oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

2) Informacja o zalaniu pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie. 

3. Wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Koło w Czarnkowie o zmianę do umowy na 
realizację zadań powiatu w 2021 roku. 

4. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń. 

5. Sprawy różne. 

Ad.1 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

1) Spotkanie z dyrektorem MDK w Trzciance w sprawie aktualnej sytuacji finansowej jednostki 

Zarząd spotkał się z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance na skutek złożonego 
pisma (zał. nr 2), w którym dyrektor prosi o możliwość przybliżenia trudnej sytuacji ekonomicznej 
jednostki, co z kolei związane z brakiem wypracowanych środków i wzrostem długu potęgowanego 
wyłączeniem obiektu z działalności komercyjnej w wyniku decyzji Premiera RP, Głównego Inspektora 
Sanitarnego, Ministra Zdrowia i Ministra Edukacji i Nauki w roku 2021. 

W roku 2021 działalność komercyjna hali sportowo-widowiskowej w Trzciance została ograniczona 
w znacznym stopniu w wyniku wejścia w życie Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 6 listopada 
zmieniającego Rozporządzenie ws. ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów i zakazów 
w związku z wystąpieniem stanu epidemii, co spowodowało wyłączenie z działalności w obiekcie 
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wszystkie podmioty poza zrzeszonymi w Polskim Związku Sportowym. W wyniku tej decyzji w hali 
sportowo-widowiskowej odbywały się jedynie zajęcia piłki siatkowej dziewcząt z Klubu MKS Trzcianka 
oraz treningi judo, które realizowane są z puli godzin Burmistrza Trzcianki. Dodatkowo 
współzawodnictwo oraz wydarzenia sportowe w ramach sportu zawodowego odbywały się bez 
udziału publiczności. Siłownia, sauna i sala fitness również zostały wykluczone z działalności, gdyż 
w myśl obowiązującego prawa takowe mogły funkcjonować jedynie w podmiotach wykonujących 
działalność leczniczą, co ostatecznie wykluczyło wynajem sal w hali sportowo-widowiskowej. 

Nowe obostrzenia wprowadzone od dnia 12 lutego przedłużyły obowiązywanie reżimu sanitarnego – 
sport nadal możliwy jedynie dla klubów zrzeszonych w polskim związku sportowym, siłownie – 
nieczynne, a sport amatorski wznowiony tylko na świeżym powietrzu i możliwy jedynie na boiskach 
zewnętrznych. 

Następnie ustalono, iż do dnia 9 kwietnia 2021 r. prowadzenie przez przedsiębiorców w rozumieniu 
przepisów ustawy z dnia 6 marca 2018 r. – Prawo przedsiębiorców oraz przez inne podmioty 
działalności związanej ze sportem, rozrywkowej i rekreacyjnej polegającej na organizacji 
współzawodnictwa sportowego, zajęć sportowych i wydarzenia sportowego lub działalności obiektów 
sportowych, było dopuszczalne po spełnieniu łącznie określonych warunków. 

Jednocześnie do dnia 18 kwietnia 2021 r. przedłużono wszystkie dotychczas obowiązujące zasady 
ograniczonego funkcjonowania szkół i placówek. W czasie, gdy okazało się rozporządzenie Ministra 
Edukacji i Nauki dotyczące powrotu szkół do nauki stacjonarnej, dyrektor Młodzieżowego Domu 
Kultury w Trzciance otrzymał dyspozycję od Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego udostępnienia 
obiektu hali sportowo-widowiskowej do zorganizowania Punktu Sczepień Powszechnych, w związku 
z czym obszar płyty głównej został zajęty przez stoiska przeznaczone na gabinety do kwalifikowania 
i szczepienia przeciwko COVID-19. Dnia 14 kwietnia 2021 podpisano porozumienie w tej sprawie 
pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim, Gminą Trzcianka a Szpitalem Powiatowym 
w Trzciance. Od dnia 28 maja 2021 r. gdy dostępność krytych obiektów sportowych została 
przywrócona dla wszystkich, punkt szczepień działał już na mocy wspomnianego porozumienia, co 
ma miejsce do dnia dzisiejszego. 

W związku z powyższym, jak poinformowała dyrektor MDK, na dzień dzisiejszy braki związane 
z ograniczoną działalnością hali sportowo-widowiskowej wynoszą około 130 tys. zł. W tym temacie 
Powiat będzie rozmawiał z Burmistrzem Trzcianki, celem uzgodnienia partycypowania w pokryciu 
w/w braków, wzorem ubiegłego roku. Jeżeli chodzi o braki w budżecie Młodzieżowego Domu Kultury, 
dyrektor poinformował, że w samych wynagrodzeniach i pochodnych jest to kwota 109 tys. zł.  

Podczas spotkania dyrektor zasygnalizowała także kwestię możliwości odbywania zajęć wychowania 
fizycznego  przez młodzież wraz z rozpoczęciem nowego roku szkolnego we wrześniu br., co na ten 
moment uniemożliwia funkcjonowania punktu szczepień powszechnych. Ustalono, że w razie 
przedłużenia terminu działalności punktów i w związku z coraz mniejszą liczbą osób 
zainteresowanych szczepieniem, Zarząd rozważy możliwość zmiany lokalizacji punktu. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 

Po zakończeniu stażu i uzyskaniu pozytywnej oceny dorobku zawodowego nauczyciel kontraktowy, 
zatrudniony w placówce prowadzonej przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, wystąpił do organu 
prowadzącego placówkę z wnioskiem o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień 
nauczyciela mianowanego. Zgodnie z art. 91d pkt 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta 
Nauczyciela (Dz. U. z 2019 r. poz. 2215 ze zm.) zarząd powiatu wykonuje zadania i kompetencje 
organu prowadzącego określone m. in. w art. 9g ust. 2 ww. ustawy tj. powołuje komisję 
egzaminacyjną dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 
W skład komisji wchodzą: 

a) przedstawiciel organu prowadzącego szkołę jako przewodniczący, 
b) przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 
c) dyrektor szkoły, 
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d) dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty 
i wychowania. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powołania 
komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 369/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

3) Podjęcie uchwał w sprawie przedłużenia powierzenia stanowisk dyrektorów: Zespołu Szkół 
w Trzciance oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie przedłużenia powierzenia stanowisk dyrektorów 
szkół prowadzonych przez Powiat.  

Na wniosek Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego Wielkopolski Kurator Oświaty, działając na 
podstawie § 11ha ust. 1 pkt 1 i ust. 2 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 
2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania 
jednostek systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 
(Dz. U. 2020 r., poz. 493 ze zm.) zaopiniował pozytywnie przedłużenie powierzenia: 

- Pani Alicji Kasperczak stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. K. Makuszyńskiego 
w Gębicach na okres od 1 września 2021 r. do 31 sierpnia 2025 r. 

- Pani Wioletcie Małgorzacie Folwarcznej-Nowak stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. 
H. Sienkiewicza w Trzciance na okres od 1 września 2021 r. do 31 sierpnia 2025 r., 

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia 
powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. K. Makuszyńskiego w Gębicach – 
w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 370/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia 
powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. H. Sienkiewicza w Trzciance – w obecności 
4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 371/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

4) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału 
łączonego 

Zarząd przeanalizował wniosek (zał. nr 6) dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza 
w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenia 20-osobowego oddziału klasy pierwszej technikum 
w zawodach: technik logistyk (10 uczniów) i technik hotelarstwa (10 uczniów). 

Dyrektor we wniosku zaznacza, że w terminie do 14.07.2021 r. dostarczono 20 oryginałów 
świadectw, a szkoła nadal podejmuje działania związane ze zwiększeniem liczebności poszczególnych 
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grup. W poprzednim roku szkolnym pomimo otrzymanej zgody na kształcenie w oddziale 20-
osobowym, liczebność klasy pierwszej technikum wyniosła 25 uczniów. 

Zarząd rozpatrzył powyższy wniosek pozytywnie. 

Ad. 2 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu 

1) Wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich Rodzin i Przyjaciół 
o możliwość wynajmu sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Krzyżu Wlkp. i obniżenia opłat 
z tego tytułu oraz podjęcie uchwały w tej sprawie 

Zarząd przeanalizował wniosek Krzyskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych, Ich 
Rodzin i Przyjaciół, przekazany przez dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. pismem z dnia 
06.07.2021 r. (zał. nr 7).  Wniosek Stowarzyszenia dotyczy umożliwienia wynajmu od września 2021 r. 
małej sali gimnastycznej w budynku Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. raz w tygodniu na jedną godzinę, 
obniżając jednocześnie stawkę czynszu o 50%.  

Mając na względzie, iż pomieszczenie będzie służyć do prowadzenia zajęć, mających na celu 
usprawnienie i poprawę kondycji członków Stowarzyszenia, Zarząd przystąpił do głosowania nad 
podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżkę minimalnej stawki czynszu za wynajem 
sali gimnastycznej – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 372/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

2) Informacja o zalaniu pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie 

Zarząd powziął informację na temat zalania pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 88 
w Czarnkowie, w związku z którym zlecone zostanie dokonanie kosztorysu szkody. Niemniej jednak 
powtarzające się incydenty związane z zalewaniem pomieszczeń mają związek z wadami 
w konstrukcji dachu budynku. Konieczne będzie zatem rozważenie możliwości dokonania remontu, 
celem usunięcia usterek. Do tematu Zarząd będzie powracał na kolejnych posiedzeniach. 

Ad. 3 
Wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Koło w Czarnkowie o zmianę do umowy na 
realizację zadań powiatu w 2021 roku 

Zarząd przeanalizował wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Koło w Czarnkowie (zał. nr 9) 
o zmianę umowy na realizację dotowanego przez powiat zadania. Zmiana dotyczy kosztorysu oraz 
harmonogramu zadań w związku z odwołaniem Targów i Sympozjum Diabetologicznego w Toruniu, 
zaplanowanych w dniach 24-25.09.2021 r. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Ad. 4 
Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń 

Zarząd przyjął protokoły z dwóch ostatnich posiedzeń, które odbyły się w dniach 13.07.2021 r. oraz 
15.07.2021 r., nie wnosząc żadnych uwag. 

Ad. 5 
Sprawy różne 

W sprawach różnych Starosta poruszył temat projektu „Rewitalizacja kolejowego ciągu 
komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec” zgłoszonego 
w ramach Programu Kolej+.  
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W dniu 15 lipca br. Urząd Marszałkowski podpisał umowę z wykonawcą, firmą Infra – Centrum 
Doradztwa Sp. z o.o. na wykonanie studium planistyczno-prognostycznego dla tych linii. Wartość 
umowy to kwota 1.309.950,00 zł. Projekt realizowany jest w formule partnerskiej – liderem jest 
Województwo Wielkopolskie, natomiast partnerami przedstawiciele gmin i powiatów położonych na 
przebiegu modernizowanych linii kolejowych. Koszty opracowania będą ponoszone: w połowie przez 
Samorząd Województwa Wielkopolskiego w pozostałej części przez Partnerów projektów 
zgłoszonych do programu. W związku z powyższym zwrócono się do Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego z prośbą o przedłożenie projektu uchwały Rady Powiatu, uwzględniającej kwotę 
partycypacji tj. 80 tys. zł, jak również o wskazanie terminu sesji, podczas której w/w uchwała zostanie 
podjęta.  

W związku z tym, że najbliższa planowana sesja odbędzie się we wrześniu br., odpowiedź o takiej 
treści zostanie udzielona na w/w pismo. 

Więcej spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 22 lipca 2021 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 


